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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT  
DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 
 
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 2/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 2 de febrer de 2012 
Horari: de 20 a 20.50 
Lloc: auditori de Can Quintana 
 
 
ASSISTENTS 
 
Jordi Cordon i Pulido, alcalde 
Sandra Bartomeus i Vicens, primera tinenta d’alcalde 
Sílvia Comas i Batista, segona tinenta d’alcalde 
Andrés Navarrete i Quirós, tercer tinent d’alcalde 
Francesc Puig i Bagué, quart tinent d’alcalde 
Genís Dalmau i Burgués, cinquè tinent d’alcalde 
Núria Bosch i Gelmà, regidora 
Joan Ramon Aladid i Llanas, regidor 
Sandra Pibernat i Busquets, regidora 
Josep Maria Rufí i Pagès, regidor 
Dolors Bassa i Coll, regidora  
Marc Calvet i Martí, regidor 
Laia Coll i Aguilera, regidora 
Lluís Coll i Torrent, regidor 
Narcís Noguer i Daurell, regidor 
Caterina Matas i Mercader, regidora 
Gregori Sarquella i Subirós, regidor 
Jordi Estragó i Castelló, interventor accidental 
David Cabezuelo i Valencia, secretari  
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
A l’auditori de Can Quintana, es reuneix el Ple de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí en sessió 
ordinària i en primera convocatòria a les 20 hores del dia 2 de febrer de 2012. Constatada 
l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde obre la sessió i es 
passa a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia. 
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A) PART RESOLUTIVA  
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 1/2012, DE 12 DE GENER 
 
D’acord amb el que disposa l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, l’alcalde 
pregunta si algun membre de la corporació ha de formular alguna observació a l’acta de la 
sessió que s’ha distribuït amb la convocatòria. No se’n formula cap, per la qual cosa l’acta de la 
sessió núm. 1/2012, de 12 de gener, es considera aprovada. 
 
El Sr. Sarquella pregunta com està el tema de gravar les sessions plenàries. 
 
L’alcalde contesta que es revisarà el sistema de megafonia i s’estudiarà la possibilitat de fer-ho. 
 
El Sr. Sarquella diu que és un assumpte molt fàcil de resoldre. Ell porta unes gravadores que es 
podrien utilitzar ara mateix per gravar la sessió. 
 
L’alcalde respon que ja s’estudiarà i es farà degudament. 
 
 
2. DECLARACIÓ DELS SECTORS, FUNCIONS I CATEGORIES PROFESSIONALS QUE ES 
CONSIDEREN PRIORITARIS O QUE AFECTEN EL FUNCIONAMENT DELS SERVEIS PÚBLICS 
ESSENCIALS. EXP. 153/12 (SECRETARIA) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Administració i Comunicació del 26 
de gener de 2012, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès el Reial decret llei 20/2011, de 30 de desembre, de mesures urgents en matèria 
pressupostària, tributària i financera per a la correcció del dèficit públic, publicat al BOE núm. 
315, de 31 de desembre de 2011. 
 
Atès que l’article 3 d’aquest norma, en el seu apartat 1, estableix que al llarg de l’exercici 2012 
no es pot incorporar nou personal, llevat de la incorporació que es pugui derivar de l’execució de 
processos selectius corresponents a ofertes d’ocupació pública d’exercicis anteriors, i que 
aquesta limitació afecta les places incurses en els processos de consolidació d’ocupació que 
preveu la disposició transitòria quarta de l’Estatut bàsic de l’empleat públic.  
 
Atès que l’apartat 2 del mateix precepte disposa que durant l’any 2012 no es pot contractar 
personal temporal, ni nomenar personal estatutari temporal o funcionaris interins excepte en 
casos excepcionals i per cobrir necessitats urgents i inajornables que s’han de restringir als 
sectors, funcions i categories professionals que es considerin prioritaris o que afectin el 
funcionament dels serveis públics essencials.  
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Atès l’informe de Secretaria de 20 de gener de 2012. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
Declarar els següents sectors, funcions i categories professionals com a prioritaris o que afecten 
el funcionament dels serveis públics essencials: 
 

- Àrea de la Policia Local i Seguretat Ciutadana: dos agents de mobilitat. 
- Àrea de Medi Ambient: un peó i tres vigilants d’incendis. 
- Àrea de la UOM: un lampista. 
- Àrea de Secretaria: dos tècnics d’administració general. 
- Àrea d’Intervenció: un auxiliar. 
- Àrea d’Acció Social: un treballador social. 
- Àrea de Cultura: dos peons de festa. 
- Àrea d’Urbanisme: dos arquitectes. 
- Àrea de Participació Ciutadana: un tècnic. 
- Àrea de Turisme: dos auxiliars. 
- Organisme Autònom de Can Quintana-Museu de la Mediterrània: un administratiu». 

 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella pregunta si s’ha previst personal per a l’Espai Ter. També 
demana si s’ha previst personal per a l’escola bressol de l’Estartit i per a la temporada d’estiu. 
S’ha d’acabar amb les contractacions d’urgència, que són una pràctica il·legal. És bo que es 
regularitzin i es convoquin places.  
 
El Sr. Coll exposa que el grup d’UPM no està d’acord amb aquest punt. No és bo contractar 
personal nou en el moment actual. Cada àrea hauria de fer un esforç per tirar endavant sense 
noves contractacions. 
 
El Sr. Rufí comenta que cal contenir el capítol I, però s’ha de tenir en compte també 
l’estacionalitat del turisme en el municipi. El grup d’ERC està d’acord amb els vigilants 
d’incendis, els auxiliars de turisme i els peons de festes. Respecte a l’escola bressol de 
l’Estartit, caldria tenir en compte la necessitat d’ampliar el personal. 
 
El Sr. Dalmau explica que aquest acord està motivat pel Reial decret-llei estatal de mesures 
contra el dèficit. És una radiografia del Pressupost que es va aprovar. Al Sr. Sarquella li 
recomana que es llegeixi les actes del Ple. Sobre l’Espai Ter ja es va dir que tornava el Sr. 
Miquell Bofill i que en seria el director. I a l’Ajuntament no hi ha places il·legals. Que ho ratifiqui 
el secretari. 
 
El secretari explica que les contractacions d’urgència es fan de manera legal, però en tres 
mesos s’ha de convocar el corresponent procés selectiu i, com que és un termini molt just, a 
vegades es produeixen situacions irregulars.  
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Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta, amb els vots 
a favor dels senyors Cordón, Puig i Aladid i les senyores Bartomeus i Bosch (CiU), del senyor 
Dalmau i de les senyores Comas i Pibernat (L’EST), del senyor Navarrete (PP), dels senyors Rufí 
i Calvet i de les senyores Bassa i Coll (ERC), i del senyor Sarquella (COET), i els vots en contra 
dels senyors Coll i Noguer i de la senyora Matas (UPM).  
 
 
3. ADHESIÓ DEL MUNICIPI DE TORROELLA DE MONTGRÍ AL PACTE DELS ALCALDES I 
ALCALDESSES. EXP. 101/12 (MEDI AMBIENT) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Administració i Comunicació del 26 
de gener de 2012, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès que la Comissió Europea ha posat en marxa el que ha denominat “Pacte 
d’Alcaldes/esses”, una de les iniciatives més ambicioses com a mecanisme de participació de la 
ciutadania en la lluita contra l’escalfament de la Terra. El pacte ha nascut després d’un procés 
no formal de consultes amb moltes ciutats europees.  
 
Atès que aquest Pacte consisteix en el compromís de les ciutats i pobles que s’hi adhereixin 
d’aconseguir els objectius comunitaris de reducció de les emissions de CO2, mitjançant 
actuacions d’eficiència energètica i relacionades amb les fonts d’energia renovables.  
 
Atès que el desafiament de la crisi climàtica només es pot abordar amb un plantejament global, 
integrat, a llarg termini i, sobretot, basat en la participació de la ciutadania. És per això que s’ha 
considerat que les ciutats han de liderar l’aplicació de polítiques energètiques sostenibles i que 
cal donar suport als seus esforços.  
 
Atès que l'Ajuntament de Torroella de Montgrí té la voluntat d'avançar cap a l'establiment de 
polítiques eficaces per reduir la contaminació que ocasiona l'escalfament global, mitjançant 
l'adopció de programes d'eficiència energètica en àmbits com el transport urbà i l'edificació, a 
més de la promoció de fonts d'energies renovables en les àrees urbanes. Concretament, fa 
seves les propostes de la UE (març de 2007), que es compromet a reduir les seves emissions 
de CO2 en un 20% fins l'any 2020, incrementant en un 20% l'eficiència energètica i aconseguint 
que un 20% del subministrament energètic procedeixi de fonts renovables.  
 
Atès l’informe favorable de la tècnica de l’Àrea de Medi Ambient, Sra. Angi Vilà i Pujolràs, de 12 
de gener de 2012. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple, l’adopció del següent acord:  
 
1r. L’Ajuntament de Torroella de Montgrí fa seus els objectius de la Unió Europea per l’any 2020 
i adopta el compromís de reduir les emissions de CO2 en el seu territori en més del 20% per a 
2020, mitjançant la creació de plans d’acció en favor de les fonts d’energies renovables. 
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2n. L’Ajuntament de Torroella de Montgrí es compromet a elaborar un pla d’acció d’energia 
sostenible en un termini màxim d’un any des de la data d’adhesió al Pacte. L’abast del 
document respondrà a les directrius que s’estableixin per part de la Comissió de Transport i 
Energia de la Unió Europea i inclourà una estimació de les emissions i una proposta de les 
accions a seguir per aconseguir els objectius plantejats. Per a la realització d’aquestes tasques 
es disposarà del suport, regulat mitjançant conveni, de l’Àrea de Medi Ambient de la Diputació 
de Barcelona. 
 
3r. L’Ajuntament de Torroella de Montgrí es compromet també a elaborar un informe bianual per 
a l’avaluació, control i verificació dels objectius, a organitzar el Dia de l’Energia, a informar de 
les fites obtingudes en acompliment de Pla d’Acció i a participar (en els termes que consideri 
oportú) en la Conferència d’Alcaldes/esses per l’Energia sostenible a Europa. 
 
4t. Comunicar aquest acord al comissari de Transports i Energia de la Unió Europea i al 
president delegat de l’Àrea de Medi Ambient de la Diputació de Barcelona per fer possible les 
tasques de suport i coordinació dels municipis que s’adhereixin al Pacte». 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella diu que el grup del COET hi votarà a favor, però que aquest 
és un tema que es fa de cara a la galeria. El COET ja va fer algunes propostes en aquest sentit 
que no van ser ateses per l’equip de govern, com ara el programa d’acords voluntaris per a la 
reducció de les emissions de gasos amb efecte hivernacle de la Generalitat de Catalunya. 
 
El Sr. Coll diu que el grup d’UPM sempre ha apostat per la defensa del medi ambient. El que no 
vol és que l’adhesió a aquest pacte incrementi les despeses de personal ni de l’Àrea de Medi 
Ambient. Donarà un vot de confiança a l’equip de govern. 
 
El Sr. Rufí agraeix la informació que li ha facilitat la regidora de Medi Ambient. Cal tenir en 
compte que la Diputació de Girona també participa en aquest projecte i hauria de figurar en la 
proposta d’acord. El grup d’ERC és totalment favorable a l’adhesió a aquest pacte. 
 
La Sra. Bartomeus comenta que un exemple que aquest acord no es pren de cara a la galeria 
és la caldera de biomassa que s’instal·larà a l’escola Guillem de Montgrí. També s’estudiarà el 
tema dels vehicles elèctrics. I l’adhesió al pacte no comporta despeses de personal. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
4. DACIÓ DE COMPTE DE LA SENTÈNCIA 868/2011, DE 12 DE DESEMBRE, DE LA SECCIÓ 
SEGONA DE LA SALA CONTENCIOSA ADMINISTRATIVA DEL TRIBUNAL SUPERIOR DE 
JUSTÍCIA DE CATALUNYA, PER LA QUAL S’ESTIMA EL RECURS D’APEL·LACIÓ INTERPOSAT 
PER L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ CONTRA LA SENTÈNCIA 95/2011, DE 31 
DE MAIG, DEL JUTJAT CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 3 DE GIRONA, QUE VA 
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ESTIMAR PARCIALMENT EL RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU INTERPOSAT PER LA 
SRA. MARINA SOLSONA I EZQUERRA CONTRA LA RESOLUCIÓ DEL REGIDOR DE 
RECURSOS HUMANS NÚM. 3040/2010, DE 21 DE SETEMBRE, PER LA QUAL ES VA 
DESESTIMAR EL RECURS D’ALÇADA INTERPOSAT PER LA RECURRENT CONTRA L’ACORD 
DEL 2 DE JUNY DE 2010 DE L’ÒRGAN DE SELECCIÓ DEL PROCEDIMENT NÚM. 687/09, 
QUE VA DECLARAR EXCLOSA LA SRA. MARINA SOLSONA I EZQUERRA DE L’ESMENTAT 
PROCEDIMENT I VA APROVAR LA RELACIÓ D’ASPIRANTS APROVATS. EXP. 1059/10 
(SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Sentència núm. 868/2011, de 12 de desembre, de la Secció 
Segona de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, per 
la qual s’estima el recurs d’apel·lació interposat per l’Ajuntament de Torroella de Montgrí contra 
la Sentència 95/2011, de 31 de maig, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 3 de Girona, 
que va estimar parcialment el recurs contenciós administratiu interposat per la Sra. Marina 
Solsona i Ezquerra contra la Resolució del regidor de Recursos Humans núm. 3040/2010, de 
21 de setembre, per la qual es va desestimar el recurs d’alçada interposat per la recurrent 
contra l’acord del 2 de juny de 2010 de l’òrgan de selecció del procediment núm. 687/09, que 
va declarar exclosa la Sra. Marina Solsona i Ezquerra de l’esmentat procediment i va aprovar la 
relació d’aspirants aprovats. 
 
La Sentència estima el recurs d’apel·lació i revoca i deixa sense efecte la Sentència 95/2011, 
de 31 de maig, del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 3 de Girona. 
 
El Sr. Rufí comenta que en un Ple de la passada tardor ja va preguntar per què es va contractar 
una persona que litigava contra l’Ajuntament. Aquesta sentència dóna la raó a l’Ajuntament i 
posa de manifest la manera barroera d’actuar de l’equip de govern i el regidor de personal. Cal 
tenir respecte institucional i no actuar per interessos personals. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
5. DACIÓ DE COMPTE DE NOMENAMENTS I CONTRACTACIONS DE PERSONAL PER 
MÀXIMA URGÈNCIA. EXP. 85/11 (SECRETARIA) 
 
D’acord amb el que disposen els articles 291.3 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i 94.3 del Decret 
214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament del personal al servei de les entitats 
locals, el secretari dóna compte al Ple dels següents nomenaments i contractacions de personal 
per raó de màxima urgència: 
 

- Sr. José María Blázquez i Boya, com a arquitecte, en règim funcionari interí, des del 2 de 
gener de 2012 fins a l’1 d’abril de 2012. 
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- Sra. Mònica Ortega i Rebenaque, com a treballadora social, amb caràcter laboral 
temporal d’interinitat a temps parcial, des del 2 de gener de 2012 fins a l’1 d’abril de 
2012. 

 
El Sr. Rufí exposa que en l’última Junta de Govern es va concedir la compatibilitat al Sr. 
Blázquez per a l’exercici d’una activitat privada, quan en l’últim Ple es va parlar de l’increment 
de la seva dedicació. Això és incoherent. Els temes de personal grinyolen. Primer s’ha de veure 
com funciona el Sr. Blázquez i després donar-li la comptabilitat, però no al revés. 
 
El Sr. Dalmau contesta que els temes de personal no grinyolen. El Sr. Blázquez farà la seva 
activitat privada a les tardes, sense afectar el seu horari laboral. És una persona molt 
qualificada que fa la seva feina correctament i l’equip de govern no té cap inconvenient en què 
realitzi una activitat privada a les tardes. 
 
El Ple es dóna per assabentat dels nomenaments i contractacions esmentats. 
 
 
6. APROVACIÓ DEL PLA DE DISTRIBUCIÓ DELS USOS I SERVEIS DE TEMPORADA DE LES 
PLATGES DE TORROELLA DE MONTGRÍ – L’ESTARTIT, PERÍODE 2012-2016. EXP. 154/12 
(SECRETARIA) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Economia del 26 de gener de 2012, 
el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Un cop vista la proposta de Pla de distribució dels usos i serveis de temporada de les platges 
de Torroella de Montgrí-l’Estartit per al període 2012-2016, el qual té per finalitat establir les 
normes que permetin l’explotació dels serveis que hagin d’instal·lar-se en les platges del 
municipi durant la temporada d’estiu i que només exigeixin instal·lacions desmuntables. 
 
Atès l’informe favorable de la tècnica municipal en qualitat turística de data 20 de gener de 
2012. 
 
Atès el que disposa l’article 18.1 del Decret 248/1993, de 28 de setembre, sobre la redacció i 
l’aprovació dels plans d’ordenació de platges i dels plans d’usos de temporada. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Aprovar el Pla de distribució dels usos i serveis de temporada de les platges de Torroella de 
Montgrí-l’Estartit per al període 2012-2016, el qual està integrat per una memòria, unes 
normes, un estudi econòmic i uns plànols que delimiten les zones a ocupar per les 
instal·lacions. 
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2n. Notificar aquest acord a la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme del 
Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya, a Capitania Marítima de 
Palamós i a l’Àrea de Turisme». 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella troba bé que s’ampliïn les activitats de les concessions, si bé 
cal tenir en compte el tema de la seguretat.  
 
El Sr. Coll manifesta que és positiu que hi hagi menys hamaques a les platges, però considera 
que les concessions relatives a les activitats nàutiques són perilloses en àmbits on hi ha gent. 
 
El Sr. Rufí pregunta que es farà amb el quiosc d’obra que hi ha a la platja de l’Estartit. 
 
El Sr. Dalmau diu que comparteix els comentaris dels regidors de l’oposició, però cal tenir 
present que les motos d’aigua només es poden llogar a persones amb titulació i en zones amb 
boies. Els que no tinguin la titulació poden fer excursions amb monitors. Respecte al quiosc, és 
una concessió de Costes. L’Ajuntament va trametre un escrit demanant l’enderroc i encara no 
s’ha obtingut resposta. La voluntat de l’equip de govern és que s’enderroqui. 
 
El Sr. Rufí expressa que si es vol enderrocar cal tenir una actitud més activa. També demana 
que es treballi per evitar que les concessions siguin monopolis d’unes quantes persones o 
famílies. Les bases haurien de donar joc a més gent. 
 
El Sr. Coll pregunta si les concessions compleixen les normes de seguretat. 
 
El Sr. Dalmau contesta que la Capitania Marítima de Palamós ja es cuida d’aquest aspecte. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
7. ASSUMPTES URGENTS 
 
No n’hi ha. 
 
 
B) PART DE CONTROL 
 
8. DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA I DE LES REGIDORIES DELEGADES 
DEL NÚM. 3354 AL NÚM. 84, CORRESPONENTS AL PERÍODE COMPRÈS ENTRE EL 16 DE 
DESEMBRE DE 2011 I EL 13 DE GENER DE 2012 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha adoptat i de les 
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resolucions dictades per les regidories delegades núm. 3354 al núm. 84, corresponents al 
període comprès entre el 16 de desembre de 2011 i el 13 de gener de 2012, per tal que els 
regidors coneguin el desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i 
fiscalització dels òrgans de govern previstos en l’article 22.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
 
 
9. PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. Sarquella felicita en primer lloc el Sr. Rufí per haver estat elegit president d’ERC a Girona. 
Tot seguit formula els següents precs i preguntes: 
 

- Quan s’envia la convocatòria als regidors, els expedients han d’estar finalitzats. En la 
convocatòria d’aquest Ple hi havia un expedient que no estava acabat. Demana que això 
no passi més. 

- Els precs i preguntes s’han de contestar en el mateix Ple o en el Ple següent. Ell va 
demanar un seguit d’informes que encara no té. 

- El Reglament Orgànic Municipal (ROM) de l’Ajuntament és dels anys 80. Caldria aprovar-
ne un de nou. Hi ha models molt interessants d’altres municipis que poden servir 
d’orientació. 

- Als precs i preguntes ell transmet les queixes dels veïns. L’equip de govern ha d’estar al 
carrer. A la plaça Salvador Espriu encara no s’ha fet res. És vergonyós. 

- Caldria col·locar els plànols de situació dels lavabos públics. 
- S’ha fet l’estudi de goteres del pavelló? 
- Hi ha llums fosos a la plaça Salvador Espriu i la concessionària no té cap comunicació 

de l’Ajuntament al respecte. 
- Segons l’ordenança, els taxis han de ser de color blanc. S’han donat dues pròrrogues 

perquè els taxistes els pintin, però ja s’han acabat. Encara hi ha taxis que no són blancs. 
Què pensa fer l’equip de govern? 

- Quina és la taxa de 200 euros que s’ha cobrat als taxistes? 
- Sobre l’informe Brubaker, s’han pres mesures contra les persones implicades? 
- S’han de reduir els sous dels regidors i dels alts càrrecs superiors a 50.000 euros. 
- Les darreres Juntes de Govern només han tingut quatre punts. Proposa fer només una 

Junta al mes que sigui més llarga i així l’Ajuntament reduiria el cost de les assistències 
dels regidors. 

- Hi ha llums fosos al carrer de Figueres. 
 
El Sr. Coll pregunta quan s’arrencaran les arrels d’uns arbres que es van tallar al mes d’agost a 
la carretera de Torroella a l’Estartit i a la carretera de Torroella a Ullà. També demana si s’ha 
sol·licitat permís a Patrimoni per posar el semàfor al portal de Santa Caterina. Així mateix, 
pregunta per què s’han pagat 20.000 euros per un semàfor. Considera que no és despesa 
municipal. Per últim, demana qui és la directora de la llar d’infants Mar i Cel. 
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La Sra. Bassa exposa que els canvis d’ubicació que s’han fet de les àrees han comportat alguns 
inconvenients. A l’Àrea d’Acció Social hi ha queixes de mobilitat. També demana els informes 
sobre les fires de Sant Andreu, el Parc Infantil de Nadal i la Mostra de la Cervesa.  
 
El Sr. Calvet expressa que cal fer un toc d’atenció per la falta d’activitat en àrees com la de 
Cultura. En set mesos de legislatura no hi ha hagut cap punt a l’ordre del dia de les comissions 
informatives ni cap proposta. Cal treballar més per promoure aquesta Àrea. 
 
L’alcalde intervé per manifestar que sempre ha anat contestant les preguntes del Sr. Sarquella.  
 
Respecte al ROM, considera que Torroella de Montgrí no es pot comparar amb altres poblacions 
més grans. Cedeix la paraula al secretari, que explica que el ROM és el Reglament Orgànic 
Municipal, que té per objecte regular l’organització de la corporació i el funcionament dels 
òrgans locals. 
 
Quant al llums fosos a la plaça Salvador Espriu, en pren nota i ho comunicarà als responsables. 
 
Pel que fa als taxis, es prendran mesures contra els que no són blancs. I la taxa que s’ha cobrat 
està a les ordenances fiscals. 
 
De l’assumpte Brubaker no hi ha notícies. Es va enviar a la Fiscalia, que ho va enviar al Jutjat i 
aquest ho va retornar a la Fiscalia. Les mesures es prendran un cop es coneguin les actuacions 
dels òrgans judicials competents. 
 
Pren nota també de la petició de col·locar els plànols dels lavabos públics. 
 
Respecte als sous, les Juntes són les que són i l’equip de govern fa més reunions, a més de les 
Juntes. 
 
Quant a la tala de les arrels dels arbres, aquestes envolten unes canonades d’aigua i cal 
coordinar l’actuació amb SOREA. 
 
Pel que fa al semàfor del carrer Garbí que ha costat 20.000 euros, comenta que aquests diners 
sortiran d’una partida del PUOSC, de manera que l'Ajuntament no haurà de finançar-lo 
directament. També diu que s’ha demanat informe a Patrimoni per instal·lar el semàfor al portal 
de Santa Caterina. 
 
En referència a la mobilitat a l’Àrea d’Acció Social, s’ha parlat amb la comunitat de propietaris 
de l’edifici per instal·lar un elevador.  
 
Finalment, quant a l’Àrea de Cultura, considera que l’equip de govern està treballant al mateix 
ritme que sempre s’ha treballat en aquesta Àrea. 
 



 

27 

 

El Sr. Aladid diu que al pavelló es va fer un repàs de tot per solucionar el problema de les 
goteres. Quant a la tallada de les arrels dels arbres, es farà de manera coordinada amb SOREA. 
 
La Sra. Pibernat manifesta que les tasques de coordinació de la llar d’infants Mar i Cel les està 
fent la Sra. Margarita Massot amb el suport d’una administrativa del Consell Municipal de 
l’Estartit. Per fer aquestes tasques no és necessari que sigui una mestra. 
 
El Sr. Coll pregunta que si ja hi ha una mestra, per què ho fa una educadora? 
 
La Sra. Pibernat contesta que hi havia dues mestres i no era necessari.  
 
El Sr. Coll diu que és un tema de seguretat i que l’Ajuntament està en fals. 
 
La Sra. Pibernat afirma que l’Ajuntament no està en fals. 
 
La Sra. Bosch exposa que no està d’acord en què des de l’Àrea de Cultura no s’estan fent 
activitats. Des de passat Reis s’estan fent reunions amb les entitats per escoltar les seves 
propostes. 
 
El Sr. Puig expressa que l’informe de la Fira de Sant Andreu l’entrega ara mateix. El del Parc 
Infantil de Nadal no està preparat encara perquè faltaven algunes dades. I el de la Mostra de la 
Cervesa no s’ha fet, perquè no va ser una activitat organitzada per l’Ajuntament, que només va 
cedir l’espai. 
 
La Sra. Bassa considera que s’hauria de fer igualment un seguiment dels espais cedits. 
Respecte a la fira de rebaixes, felicita el Sr. Puig perquè va ser un èxit. 
 
El Sr. Nogué agraeix l’entrega de l’informe de la Fira de Sant Andreu i diu que de la Mostra de la 
Cervesa demana simplement un informe de valoració de l’equip de govern. Quant a l’informe del 
Parc Infantil de Nadal, demana no haver d’esperar un altre mes per tenir-lo. 
 
El Sr. Sarquella diu que l’informe de la Mostra de la Cervesa s’ha de fer perquè va ser una 
activitat feta al municipi i en un espai municipal. També exposa que es va fer un ban 
comunicant que s’asfaltaria el passeig Vicenç Bou i s’està aixecant la vorera. 
 
El Sr. Aladid contesta que no era per asfaltar, sinó per fer una actuació a la vorera. 
 
El Sr. Rufí comenta que està a disposició de l’equip de govern per tot el que necessiti en relació 
amb el temporal de neu. 
 
El Sr. Aladid diu que en aquests moments la UOM està escampant sal als carrers. 
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L’alcalde aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 
 
El secretari       Vist i plau 
        L’alcalde 
 


